

Title (en)

GAS DISCHARGE SURGE ABSORBER.

Title (de)

GASENTLADUNGS-ÜBERSPANNUNGSABLEITER.

Title (fr)

PARASURTENSION A DECHARGE GAZEUSE.

Publication

**EP 0436529 A1 19910717 (DE)**

Application

**EP 88908942 A 19881012**

Priority

- DE 3833167 A 19880927
- DE 8800638 W 19881012

Abstract (en)

[origin: WO9003677A1] A gas discharge surge absorber (10) with an insulator (11, 12) consisting of a small ceramic tube is economical to manufacture and suitable for automatic bulk processing. To obtain the desired material properties of the outer surface of the surge absorber, the electrodes (11, 12) are zinc coated (20) and the outer surface of the ceramic insulator has an annular protective coating (19) of acid- and heat resistant paint or lacquer with no discontinuities in the axial direction or the surge absorber. The protective layer (19) has a width of at least 1 mm. It can be designed as part of the identification marking of the surge absorber and hence as a reversed print (21). The electrodes (11, 12) can also be provided with zinc-coated connecting wires (16, 17).

Abstract (fr)

On peut fabriquer économiquement un dispositif de parasurtension à décharge gazeuse (10), dont l'isulateur (11, 12) consiste en un petit tube en céramique et que l'on peut soumettre à un traitement automatique en vrac, de la manière suivante: les électrodes (11, 12) sur la surface extérieure du dispositif de parasurtension sont étamées (20) et la surface extérieure de l'isulateur en céramique est recouverte d'une couche de protection (19) annulaire de peinture ou de laque résistant à l'acide et à la chaleur et qui est ininterrompue dans le sens axial du dispositif de parasurtension. Ladite couche de protection (19) a au moins 1 mm de largeur. Elle peut recevoir une partie du marquage du dispositif de parasurtension sous forme d'impression négative (21). Les électrodes (11, 12) peuvent être dotées de sorties (16, 17) également étamées.

IPC 1-7

**H01T 4/04; H01T 4/12**

IPC 8 full level

**H01T 4/04** (2006.01); **H01T 4/12** (2006.01)

CPC (source: EP US)

**H01T 4/04** (2013.01 - EP US); **H01T 4/12** (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

See references of WO 9003677A1

Cited by

US6529361B1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 9003677 A1 19900405**; AU 2541988 A 19900418; AU 619506 B2 19920130; DE 3833167 A1 19900329; DE 3889343 D1 19940601; EP 0436529 A1 19910717; EP 0436529 B1 19940427; JP 2666188 B2 19971022; JP H04500880 A 19920213; US 5103135 A 19920407

DOCDB simple family (application)

**DE 8800638 W 19881012**; AU 2541988 A 19881012; DE 3833167 A 19880927; DE 3889343 T 19881012; EP 88908942 A 19881012; JP 50825988 A 19881012; US 67189291 A 19910327